

## REQUEST FOR NON-EVALUATION - DEMANDE DE TRAVAUX NON-ÉVALUÉS

PLEASE PRINT - ÉCRIRE EN LETTRES MOULÉES

STUDENT NO  
No. Matricule

NAME  
Nom

TEL. OFFICE  
Tél. Bureau

TEL. HOME  
Tél. Domicile

COURSE TITLE  
Titre du cours

CRN

SUBJECT  
Sujet

COURSE #  
No. du cours

SECTION

---

---


Students registered in courses which normally include an evaluation process, whether based on an examination or other criteria, may elect not to be evaluated and request that the mark "NE" appear on their academic record.

Les étudiants inscrits aux cours comportant normalement un processus d'évaluation fondé sur un examen ou sur d'autres critères peuvent être dispensés de cette évaluation en demandant que la mention "NE" soit portée à leur dossier.

This non-evaluation request form, duly completed, must be submitted to the Department **prior to the third lecture**. A course attended on this basis will not, under any circumstances, be recognized towards a certificate, diploma or degree program or be recognized as fulfilling pre-requisite requirements for any other course.

Pour ce faire le formulaire de demande de travaux non-évalués doit être présenté, dûment rempli, au département **avant le troisième cours**. Les cours qui ne font pas l'objet d'une évaluation ne seront en aucun cas reconnus comme faisant parti d'un programme de certificat, de diplôme ou de grade, ni ne seront acceptés comme cours préalable.

I understand the above regulation (described in the announcement) and I choose **NOT TO BE EVALUATED**.

Je comprends le règlement (tel que décrit dans l'Annuaire) et désire être **DISPENSÉ(E) DE TOUTE ÉVALUATION**.

SIGNATURE: \_\_\_\_\_

DATE: \_\_\_\_\_

### FOR OFFICE USE ONLY

Enter regular grade of NE (no mark has yet been submitted)

Signature \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_